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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

26.1. 2023 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU č. 1/2023 

 

Přítomni (bez titulů):   13 členů (viz prezenční listina) -  Alina (dorazil 13.10 h), Štědronský 

(dorazil 13.07 h), Tupý (dorazil 13.27 h) 

      

Omluveni (bez titulů): Přibyl, Vokoun  

 

Hosté (bez titulů): Dvořáková Líšková, Jílek 

 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

 

Navržený zapisovatel:             Šulista   (s návrhem souhlasil) 

Navržení ověřovatelé zápisu:  Mikota, Novotná  (s návrhem souhlasili) 

  

Výsledek hlasování: pro – 10, proti – 0, zdržel se – 0 

 

Hlasování o programu 

  

Program: 

1)    Opatření děkana k pravidlům pro přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu v akademickém roce 2023/2024. 

2)      Volební řád AS EF JU. 

3)      Různé. 

 

Hlasování o programu celkem  

 

Výsledek hlasování: pro – 10, proti – 0, zdržel se – 0 

 

Bod 1 – Opatření děkana k pravidlům pro přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke 

studiu v doktorském studijním programu v akademickém roce 2023/2024 

 

Doc. Jílek představil OD, informoval o zahraničních vládních stipendistech, jejich financování 

a způsobu hrazení jejich pobytu na EF. Doc. Dvořáková Líšková doplnila informaci o způsobu 

marketingu studia v doktorském stupni na EF v zahraničí.   

 

Usnesení:  

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích schvaluje 

na základě § 27 Zákona o vysokých školách předložené opatření děkana k pravidlům pro 

přijímací řízení a podmínkám pro přijetí ke studiu v doktorském studijním programu 

v akademickém roce 2023/2024. 

 

Výsledek hlasování: pro – 12, proti – 0, zdržel se – 0 
 

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 
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Bod 2 - Volební řád AS EF JU 

 

Předseda AS EF JU seznámil senátory s dosavadním výsledkem jednání  AS EF JU o úpravě 

volebního řádu AS EF JU ze zasedání AS EF JU z  27. 10. 2022. Na tomto zasedání  se členové 

senátu usnesli na doporučení změny současného volebního systému na komorový systém 

s garancí míst pro zástupce jednotlivých kateder. Doc. Dvořáková Líšková upozornila senátory 

na doporučení Mezinárodní rady EF týkající se organizační struktury na EF JU, což by mohlo 

ovlivnit navrhované změny nového Volebního řádu EF JU. Dále vystoupil studentský senátor 

T. Mikota, který seznámil senátory s jeho modely možného Volebního řádu do AS EF. Proběhla 

diskuze o možných variantách také s ohledem na Zákon o vysokých školách a na situaci na 

ostatních fakultách a vysokých školách. Z diskuze vyplynulo, že některé navrhované změny 

jsou v rozporu se Zákonem o vysokých školách a další jsou velmi těžko technicky proveditelné. 

Protože nový Volební řád AS EF bude navrhovat ke schválení AS EF vedení EF JU, budoucí 

paní děkanka doc. Dvořáková Líšková ještě návrh nového Volebního řádu projedná na 

neformálních setkáních se členy AS EF, než ho za vedení AS EF předloží ke schválení.  

 

Bod 3 - Různé  

 

 Doc. Dvořáková Líšková informovala senátory, že vedení JU připravuje cenu rektora 

„nejlepší pedagog“. V rámci diskuze zaznělo, že se jedná o subjektivní hodnocení, v rámci 

kterého je potřeba zohlednit i přípravu studijních materiálů a dalších studijních pomůcek. 

Výše uvedená cena rektora je zatím v přípravě. 

 Senátor Roskovec vznesl dotaz, zda byli identifikováni pedagogové, kteří mají úvazek 

alespoň 50% a nemají za poslední dobu žádné publikace, kvůli kterým je penalizován 

finanční příspěvek z Rektorátu JU. Vedoucí kateder přítomni na zasedání AS EF potvrdili, 

že jim byly předány seznamy těchto pedagogů a že měli za úkol danou věc s nimi řešit.  

 Senátor Roskovec vznesl připomínku, že by bylo vhodné valorizovat výši mimořádných 

stipendií EF JU s ohledem na vysokou inflaci.  

 Doc. Dvořáková Líšková vznesla dotaz týkající se platby ročního členského příspěvku ve 

spolku Českobudějovicko – Hlubocko, z.s. s ohledem na rozpočet EF na rok 2023. Celý 

příspěvek ve výši 100.000 Kč by měla hradit za členství Jihočeské univerzity pouze 

Ekonomická fakulta. Kvůli absenci smlouvy a informací na webových stránkách spolku není 

zřejmé, jaké plynou EF JU z daného členství výhody. AS EF pověřil předsedu doc. Volka, 

aby vznesl dotaz na paní děkanku Škodovou Parmovou, která daný poplatek schválila, aby 

poskytla AS EF zpětnou vazbu na výhody členství v daném spolku a zdůvodnila, proč celý 

příspěvek hradí pouze EF JU. 

 Senátor Mikota upozornil na skutečnost, že prostory před výtahy v budově děkanátu EF jsou 

sice vybaveny židlemi a stolky, kde mohou studenti trávit volný čas mezi výukovými bloky, 

ale osvětlení je ovládáno pohybovými senzory, kdy se neustále světlo vypíná a tedy 

podmínky např. pro  četbu nebo studium nejsou tedy vhodné. 

 

Zapsala:  Šulista 

Ověřili:  Mikota, Novotná 
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